



7th Fortune Times Awards

NORMINATION FORM

第七届时代财智大奖提名申请表



Please provide nominator information. 请填写提名人信息。

Nominator Name 提名人姓名:

Designation 职位:

Company 公司:

Tel/Email:

Nominee Name 候选人姓名

Company Name & Address 公司名称和地址

Business operation Countries/公司运营所在国家

Tel:

Mobile/Contact Person:

Website:

Email:

Awards categories (Please tick one, and state reasons below.)

奖项类别 (请选择奖项, 并在以下说明主要原因)

ASIA'S MOST INFLUENTIAL ENTREPRENEUR	亚洲最具影响力企业家	[]
ASIA'S MOST INFLUENTIAL SCIENTIST	亚洲最具影响力科学家	[]
ASIA'S MOST INNOVATIVE COMPANY	亚洲最具创新力企业	[]
ASIA'S MOST VISIONARY INVESTMENT COMPANY	亚洲最具远见投资公司	[]
ASIA'S MOST SUSTAINABLE COMPANY	亚洲最具责任感企业	[]
ASIA'S BANKER OF THE YEAR	亚洲年度银行家奖	[]

Describe in no more than 300 words, the financial/business/applied research performance of your company/Institution/yourself in last two years, including any notable investments, acquisitions, sale, and research achievement, especially the relation to technology. (Please write on a separate sheet if space not enough.)
 请用不超过 300 字, 介绍过去两年个人或者公司/机构的财务/商业/研发表现, 包括重大并购/销售/运营成果/研发成果等。

Describe in no more than 300 words, the prospects and broad directions in this financial year, including any notable growth and capital expenditure plans. (Please write on a separate sheet if space not enough.)
 请用不超过 300 字, 介绍个人或者公司的发展/科研方向和项目, 包括显著的成长和计划。

I have resided at 3 years in Asia. I hereby declare that the information given above is correct. If I am finally judged as the winner, I am willing to comply with the regulations by the organizer.

我在亚洲居住至少三年。在此声明, 以上信息正确属实。如果我最终获选成为获奖者, 我愿遵守主办方条款。

Date/日期

Signature/签名: